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Монография посвящена проблеме внедрения социокультурных технологий 
в сферу профессиональной языковой подготовки студентов нелингвистических 
вузов. Сочетание технологий программированного обучения и иноязычной 
метадеятельности способствует развитию языкового интеллекта выпускников, 
позволяющего воспроизводить культурно-значимый речевой продукт как 
вклад в совокупность знаний.

Для специалистов в области теории и методики профессионального 
образования, а также языковедов, интересующихся технологиями обучения 
иностранному языку преподавателей-предметников на курсах повышения 
квалификации.

The monograph is devoted to the integration of sociocultural technologies 
with the sphere of vocational foreign language training. The underlying elements 
of forming language intelligence are found to be programmed training and 
metacognitive activity. It is due to this combination that university graduates should 
be able to generate culturally-meaningful products as a contribution to the assets 
of global society of knowledge.

The book is addressed both to theorists in the field of professional education 
and linguists who take interest in technologies of training teachers of different 
subjects on refresher courses.
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